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ZÁPISNICA 

zo 4. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Biely Kostol 

konaného dňa 10. mája 2023 o 17.30 hod.               

v zasadačke obecného úradu 
 

 

 

Prítomní: 

doc. Ing. Iveta Paulová, PhD., MBA, Ing. Peter Bínovský (od 18:05), Mgr. Viliam Čimbora,  

Mgr. Anna Hamran Podstrelená, Bc. Eva Kalkan,  Pavol Lehota (do 21:30),  

Ing. Ivana Muráriková, Mgr. Miriama Sedláková, Adam Šmehýl,  Ing. Ján Tižinák, 

Ing. Jana Dirgová, MSc. 

 

Neprítomní: 

 

Hostia: 

Podľa prezenčnej listiny 

 

Program: 

1.) Otvorenie, návrh na schválenie programu. 

2.) Návrh na zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

3.) Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ. 

4.) Schválenie VZN č. 2/2023 o názvoch ulíc a verejných priestranstiev a o spôsobe 

číslovania budov v obci Biely Kostol. 

5.) Príprava akcie Wind of change. 

6.) Možnosť znovuotvorenia  pošty formou spôsobu Pošta partner. 

7.) Inštalácia bankomatu ČSOB na budove OcÚ.  

8.) Rozpočtové opatrenia č. 2, 3, 4. 

9.) Plnenie rozpočtu obce za 1.štvrťrok 2023. 

10.) Žiadosť o prenájom budovy, kde sídlila miestna pobočka Slovenskej pošty. 

Informácie starostky 

Interpelácie poslancov 

               Záver 

 

K bodu 1.) Otvorenie, návrh na schválenie programu 

 

Zasadnutie OZ otvorila a viedla starostka obce. V úvode zasadnutia privítala poslancov, hlavnú 

kontrolórku a všetkých prítomných. Konštatovala, že OZ je uznášaniaschopné, nakoľko je 

prítomných  8 poslancov z celkového počtu 9 poslancov.  

Pozvánka s programom zasadnutia bola poslancom a hlavnej kontrolórke doručená vopred.  

Starostka navrhla do programu doplniť bod Informácia o stave energií v obci pod 3. bod, a bod 

Rozpočtové opatrenia pre ZŠ (predloží pani riaditeľka ZŠ)  pod bod 8. 

Poslanec Lehota – žiada o zmenu názvu bodu 5 z „Príprava akcie Wind of change“ na „Príprava 

podujatia Wind of change a určenie priestorov jeho konania“. Ďalej navrhol dať tento bod ako 

bod č.1. a prečítal dôvodovú správu  (tvorí prílohu č. 1 k zápisnici). 

Starostka nesúhlasila, najprv je potrebné prerokovať body 1 – 3 programu, až potom sa môže 

zaradiť tento bod. 

 



2 
 

Starostka dala hlasovať za doplnenie programu zasadnutia  nasledovne: 

• Zaradenie a zmena názvu bodu 5.) Príprava akcie Wind of change – zaradenie do 

programu ako bod 4.) s názvom  Príprava podujatia Wind of change a určenie priestorov 

jeho konania. 

• Doplnenie bodu 5.) Informácia o stave energií v obci do programu 

• Doplnenie bodu 10.) Rozpočtové opatrenia pre ZŠ do programu  

• Zmena názvu bodu 8.) Rozpočtové opatrenia č. 2,3,4 na rozpočtové opatrenia 1,2,3 a 5.  

 

 

Hlasovanie (prítomnosť/kvórum = 8/5) 

 

 Meno a priezvisko za proti zdržal sa neprítomný 

1 Ing. Peter Bínovský    X 

2 Mgr. Viliam Čimbora X    

3 Mgr. Anna Hamran Podstrelená X    

4 Bc Eva Kalkan X    

5 Pavol Lehota X    

6 Ing. Ivana Muráriková X    

7 Mgr. Miriama Sedláková X    

8 Adam Šmehýl X    

9 Ing. Ján Tižinák X    

 

OZ  schvaľuje  

• Zaradenie a zmenu názvu bodu 5.) Príprava akcie Wind of change – zaradenie do 

programu ako bod 4.) s názvom  Príprava podujatia Wind of change a určenie priestorov 

jeho konania. 

• Doplnenie bodu 5.) Informácia o stave energií v obci do programu 

• Doplnenie bodu 10.) Rozpočtové opatrenia pre ZŠ do programu  

• Zmenu názvu bodu 8.) Rozpočtové opatrenia č. 2,3,4 na rozpočtové opatrenia 1,2,3 a 5.  

 

Starostka dala hlasovať za upravený a doplnený program 4. zasadnutia OZ 

 

Hlasovanie (prítomnosť/kvórum = 8/5) 

 

 Meno a priezvisko za proti zdržal sa neprítomný 

1 Ing. Peter Bínovský    X 

2 Mgr. Viliam Čimbora X    

3 Mgr. Anna Hamran Podstrelená X    

4 Bc Eva Kalkan X    
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5 Pavol Lehota X    

6 Ing. Ivana Muráriková X    

7 Mgr. Miriama Sedláková X    

8 Adam Šmehýl X    

9 Ing. Ján Tižinák X    

 

OZ  schvaľuje program 4. zasadnutia OZ v nasledovnom znení: 

 

1.) Otvorenie, návrh na schválenie programu.  

2.) Návrh na zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

3.) Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ. 

4.) Príprava podujatia Wind of change a určenie priestorov jeho konania. 

5.) Informácia o stave energií v obci. 

6.) Schválenie VZN č. 2/2023 o názvoch ulíc a verejných priestranstiev a o spôsobe 

číslovania budov v obci Biely Kostol. 

7.) Možnosť znovuotvorenia  pošty formou spôsobu Pošta partner. 

8.) Inštalácia bankomatu ČSOB na budove OcÚ.  

9.) Rozpočtové opatrenia č.1, 2, 3 a 5. 

10.) Rozpočtové opatrenia pre ZŠ. 

11.) Plnenie rozpočtu obce za 1.štvrťrok 2023. 

12.) Žiadosť o prenájom budovy, kde sídlila miestna pobočka Slovenskej pošty. 

Informácie starostky 

Interpelácie poslancov 

               Záver 

 

 

K bodu 2.) Návrh na zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

 

Za overovateľov zápisnice starostka navrhla poslanca Adama Šmehýla  a poslankyňu Miriamu 

Sedlákovú. Za zapisovateľku, pracovníčku obecného úradu, Emíliu Kraicovú. 

 

Hlasovanie (prítomnosť/kvórum = 8/5) 

 

 Meno a priezvisko za proti zdržal sa neprítomný 

1 Ing. Peter Bínovský    X 

2 Mgr. Viliam Čimbora X    

3 Mgr. Anna Hamran Podstrelená X    

4 Bc Eva Kalkan X    

5 Pavol Lehota X    
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6 Ing. Ivana Muráriková X    

7 Mgr. Miriama Sedláková X    

8 Adam Šmehýl X    

9 Ing. Ján Tižinák X    

 

OZ schvaľuje za overovateľov zápisnice poslanca Adama Šmehýla  a poslankyňu Miriamu 

Sedlákovú. Za zapisovateľku, pracovníčku obecného úradu, Emíliu Kraicovú. 

 

K bodu 3.) Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ 

 

Uznesenie č. 14/2023 k schváleniu VZN č. 1/2023 o určení výšky finančných príspevkov na 

mzdy a prevádzku na dieťa MŠ alebo dieťa a žiaka ŠZ – VZN bolo vyvesené na úradnej tabuli 

obce od 14.4.2023 a nadobudlo účinnosť 1.5.2023. 

 

Uznesenie č. 15/2023 k prijatiu rozpočtového opatrenia č.1/2023 v súvislosti s VZN č.1 – 

zvýšenie ceny energií – rozpočtové opatrenie bolo zrealizované. 

 

Uznesenie č. 16/2023 k Prerokovaniu aktualizovaného Štatútu obce – štatút obce bol schválený 

a je účinný od 12.4.2023. 

 

Uznesenie č. 17/2023  k čerpaniu z rezervného fondu -  PD  na výstavbu telocvične – čerpanie 

bolo schválené OZ. 

 

Uznesenie č. 18/2023 k čerpaniu z rezervného fondu –  PD na rozšírenie MŠ– čerpanie bolo 

schválené OZ. 

 

Uznesenie č. 19/2023 k Informácii o výške výnosu z poplatku za rozvoj a o jeho použití – OZ 

vzalo na vedomie výšku výnosu z poplatku za rozvoj a schválilo jeho použitie na 

dofinancovanie detského ihriska Rodinka. 

 

Uznesenie č. 20/2023  k Realizácii projektu „Detské ihrisko - Rodinka“ – čerpanie z rezervného 

fondu – OZ schválilo čerpanie z rezervného fondu.  

 

Uznesenie č. 21/2023 k schváleniu dotácie na rok 2023 z rozpočtu obce pre občianske 

združenie Pre náš Biely Kostol  v sume 500 eur – dotácia bude poskytnutá na základe 

predložených faktúr, resp. bločkov z aktivít združenia.  

 

Uznesenie č. 22/2023 k schváleniu plánu činnosti Komisie pre kultúru a šport na rok 2023 – 

plán činnosti bol schválený. 

 

Uznesenie č. 23/2023 k schváleniu plánu činnosti Komisie pre sociálne veci a vzdelávanie na 

rok 2023 - plán činnosti bol schválený. 
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Uznesenie č. 24/2023 k Odstúpeniu členky Komisie pre sociálne veci a vzdelávanie – OZ 

schválilo odstúpenie členky Komisie pre sociálne veci a vzdelávanie, pani Kvetoslavy 

Jakabovičovej. 

 

Uznesenie č. 25/2023 k schváleniu novej členky Komisie pre sociálne veci a vzdelávanie – OZ 

schválilo novú členku komisie, pani Stanislavu Hlubíkovú. 

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení z 3. zasadnutia OZ zo dňa 

11.4.2023 

 

Prišiel poslanec Bínovský (18:05 hod.). 

 

K bodu 4.) Príprava podujatia Wind of change a určenie priestorov jeho konania 

 

Starostka – máme pozvaných starostov družobných obcí, starostov okolitých obcí, 

účinkujúcich, predajcov a pod. Zabezpečujeme hasičov, zdravotníkov, SBS, akcia je 

európskeho charakteru a je potrebné tomu prispôsobiť aj priestory, kde sa bude konať. Dala si 

urobiť posudok od zvukára, posudok bol poslancom zaslaný e-mailom. Dala si urobiť aj 

posudok na pozemok, ktorý bol navrhnutý ako miesto konania. Nakoľko tade vedie 

produktovod, plynové potrubie, nie je možné ho použiť na konanie akcie takéhoto rozsahu.. 

Hudobné skupiny požadujú uzatvorený priestor, predajcovia tam budú mať  v noci uskladnený 

materiál a tovar, priestor  musí byť uzatvorený. 

Cieľom obce je prezentovať sa na úrovni EÚ. Obec berie na vedomie možnosť vzniku škôd na 

futbalovom štadióne, berie zodpovednosť na seba v plnom rozsahu. 

 

Poslankyňa Kalkan  sa spýtala,  kto bude zabezpečovať občerstvenie, oslovil ju jeden pán  

s ponukou služieb. 

Starostka – občerstvenie je už zabezpečené. 

 

Poslanec Lehota – prečítal stanovisko ku kultúrnemu podujatiu na živom trávniku futbalového 

ihriska. 

Poslanec Lehota si preveril v obci Bučany – pred 5 rokmi sa tam konalo kult. podujatie na 

futbalovom ihrisku – obec Pečeňady – v roku 2016 sa konali na tréningovej ploche Dni obce, 

na ihrisku prebiehali len súťaže detí. 

 

Starostka sa spýtala, či vie o nejakej obci, v ktorej sa konalo podobné podujatie na futbalovom 

ihrisku a vznikli škody a v akom rozsahu.  

Poslanec Lehota – nemá takú informáciu a nemá čas to zisťovať. Informoval, že na 

preverovaných ihriskách trvali akcie kratšiu dobu a neboli priamo na hracej ploche. 

Priamo na hracej ploche bola akcia v roku 2016 v obci Červeník, kde došlo po silných dažďoch 

k zničeniu trávnika na hracej ploche.  

Poslankyňa Muráriková –  na futbalovom ihrisku v Zavare sa konal Športový deň spoločnosti 

Stellantis, 1 poldeň od 10:00 do 18:00, na stage bolo povolenie len športovať, v ten deň pršalo. 

 

Poslanec Lehota – na štadióne je len 1 WC, je potrebné zabezpečiť prenosné WC, prípojka vody 

je aj na alternatívnej ploche, aj prípojka elektriny. Ak je akcia zadarmo, nemá byť oplotený 

pozemok, kde sa koná. Chce ochrániť majetok obce a zabrániť škodám. 



6 
 

Predkladá 2 posudky – od Patrika Kováča – zo Spartaka Trnava a od Ing. Miroslava Okála 

(headgreenkeeper Sedin Golf Resort) – tvoria prílohu č.2 k zápisnici. 

Poslankyňa Muráriková – ak ideme do rizika, kde zoberieme financie na náhradu škôd? 

 

Starostka vyzvala poslancov, aby sa vyjadrili. 

Poslanec Tižinák vysvetlil, že na pozemku, ktorý pán Lehota navrhuje, sa nachádza ochranné 

pásmo produktovodu, plynové potrubie s ochrannou zónou 20 m z každej strany a preto sa tam 

neodporúča organizovať hromadné podujatie. 

Poslankyňa Hamran Podstrelená – čo teda na tom pozemku môže byť? 

Poslanec Tižinák – len parkovisko, je tam ochranné pásmo 20 m. 

Poslanec Lehota – ak by to tak bolo, bol by pozemok ohradený. Obec si mala vyžiadať posudok 

od SPP. On si vyžiadal odborné posudky od gardenierov. 

Poslankyňa Muráriková – keby sa ochranné pásmo ohradilo, ostatná plocha by mohla byť 

dostačujúca na konanie akcie ? 

Poslanec Lehota – navrhuje rozčlenenie plochy – zábava, šport, deti, občerstvenie. Rozdeliť 

priestor na zóny – parkovanie, kultúra, občerstvenie. 

Občan Míka – ak by sa na navrhovanom pozemku pripojili do rozvodnej skrine a prekročila by 

sa rezervovaná kapacita, bol by vyšší odber elektriny a  obec by dostala pokutu. 

Poslankyňa Kalkan – ak by sme akciu urobili na ihrisku, máme nejaké peniaze na škody? 

Poslanec Bínovský – otázka je čo by bolo keby bolo, bavíme sa o riziku, ale nemáme vyčíslené 

škody, posudzujeme riziko, imaginárnu vec, každý názor je správny. 

Poslanec Bínovský – ak to nemôže byť tu ani tam, či to vôbec môžeme organizovať. Bude 

dostatočná doba od akcie do začiatku zápasov, aby sa zrekultivoval trávnik? 

Poslanec Lehota – bude treba trénovať, je tam lehota asi 2 mesiace. 

Starostka – v mnohých obciach sa tieto akcie robia na ihriskách, ak vzniknú škody, tak to 

budeme riešiť. 

Poslankyňa Hamran – na minulom OZ neboli povedané technické záležitosti, teraz sa 

oboznamujeme s novými faktami, už sú podpísané zmluvy, ak by sa akcia nekonala, obec by 

musela platiť penále.  

Poslankyňa Kalkan sa spýtala, či aj predajné stánky budú umiestnené na ihrisku. 

Starostka – stánky budú umiestnené na tréningovom ihrisku. 

Poslanci pred hlasovaním zdôraznili potrebu minimalizácie rizika spôsobených škôd na 

futbalovom štadióne. V prípade vzniknutých škôd sa budú tieto odstraňovať prioritne. 

 

Starostka dala hlasovať za konanie akcie Wind of change v dňoch 9.-10.6.2023 na futbalovom 

štadióne v Bielom Kostole. 

 

Hlasovanie (prítomnosť/kvórum = 9/5) 

 

 Meno a priezvisko za proti zdržal sa neprítomný 

1 Ing. Peter Bínovský X    

2 Mgr. Viliam Čimbora X    

3 Mgr. Anna Hamran Podstrelená X    

4 Bc Eva Kalkan X    
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5 Pavol Lehota  X   

6 Ing. Ivana Muráriková X    

7 Mgr. Miriama Sedláková X    

8 Adam Šmehýl   X  

9 Ing. Ján Tižinák X    

 

OZ schvaľuje konanie akcie Wind of change v dňoch 9.-10.6.2023 na futbalovom štadióne 

v Bielom Kostole. 

 

K bodu 5,) Informácia o stave energií v obci 

 

Informáciu o spotrebe energií v obci (elektrina, plyn) predniesol občan Jan Míka – informoval 

o spotrebe jednotlivých odberných miest, cenách a prijatých opatreniach na šetrenie energiou – 

napr. verejné osvetlenie v obci, po polnoci sa znižuje  jeho výkon, aby sa šetrila el. energia 

a finančné prostriedky. Futbalový štadión – za minulý rok bol zvýšený odber el. energie, 

spôsobilo to poškodené čerpadlo. Informoval prítomných o zvýšení cien el. energie od 

1.1.2023. V kultúrnom dome  je monitorované vykurovanie, aby sa zabezpečila minimalizácia 

doby vykurovania, kontroluje sa kto kedy zapol kúrenie a či bolo vypnuté v potrebnom čase. 

Poslankyňa Muráriková – nemohlo by byť osvetlenie len každá druhá lampa? 

Občan Míka – nie je to potrebné, vzhľadom k tomu, že verejné osvetlenie je veľmi úsporné po 

výmene za led žiarovky. 

Najväčší odberatelia energií: 

- MŠ (plyn) 

- futbalový štadión a škola (elektrina) 

 

K bodu 6.)  Schválenie VZN č. 2/2023 o názvoch ulíc a verejných priestranstiev a o spôsobe 

číslovania budov v obci Biely Kostol  

  

VZN č. 2/2023 o názvoch ulíc a verejných priestranstiev a o spôsobe číslovania budov v obci 

Biely Kostol  bolo zverejnené na úradnej tabuli a webovom sídle obce od 25.4.2023 do 

10.5.2023. Boli k nemu doručené pripomienky od poslankyne Anny Hamran Podstrelenej. 

Vyhodnotenie pripomienok zaslala hlavná kontrolórka e-mailom poslancom dňa 5.5.2023.  

Starostka vyzvala hlavnú kontrolórku,  aby oboznámila poslancov s pripomienkami. 

 

Hlavná kontrolórka uviedla, že poslankyňa Hamran Podstrelená žiadala ulice vo VZN vypísať 

v abecednom poradí. Chcela do VZN doplniť aj lokality a ulice zoradiť v abecednom poradí 

v rámci každej lokality. 

Starostka – nie sme taká veľká obec a lokality sa dajú nájsť v územnom pláne. 

Hlavná kontrolórka –navrhuje, aby si obec dala urobiť profesionálnu mapku a do nej možno 

doplniť aj lokality. 

Poslankyňa Kalkan – lokality by boli vhodné aj pre ľudí, ktorí sa do obce prisťahujú. 

Poslankyňa Hamran Podstrelená – aj pri rokovaní OZ sa spomínajú lokality a bolo by vhodné, 

aby bolo jasne vyznačené, kde sa nachádzajú. 

Poslanec Lehota – do budúcna by bolo vhodné označenie ulíc formou informačných tabúľ. 
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Hlavná kontrolórka navrhla zotriediť ulice podľa abecedného poradia, ale lokality a mapku 

urobiť neskoršie. 

Poslanci podporili zámer obstarať novú mapu obce, starostka navrhla počkať, až sa dokončí 

výstavba pri ZŠ, aby bola mapa komplexná a aktuálna. 

Poslanci s návrhom súhlasili. 

 

Starostka sa spýtala, či má ešte niekto pripomienky k VZN. Nikto sa neprihlásil a preto dala 

hlasovať za prijatie VZN č. 2/2023 so zapracovanou pripomienkou – abecedné usporiadanie 

ulíc. 

 

Hlasovanie (prítomnosť/kvórum = 9/5) 

 

 Meno a priezvisko za proti zdržal sa neprítomný 

1 Ing. Peter Bínovský X    

2 Mgr. Viliam Čimbora X    

3 Mgr. Anna Hamran Podstrelená X    

4 Bc Eva Kalkan X    

5 Pavol Lehota X    

6 Ing. Ivana Muráriková X    

7 Mgr. Miriama Sedláková X    

8 Adam Šmehýl X    

9 Ing. Ján Tižinák X    

 

OZ schvaľuje VZN  č. 2/2023 o názvoch ulíc a verejných priestranstiev a o spôsobe číslovania 

budov v obci Biely Kostol so zapracovanou pripomienkou abecedného usporiadania ulíc. 

 

K bodu 7.) Možnosť znovuotvorenia  pošty formou spôsobu Pošta partner  

 

Starostka informovala na minulom zasadnutí OZ o rokovaní s vedením Slovenskej pošty 

o znovuotvorení pobočky v Bielom Kostole. Starostka zástupcom pošty ukázala navrhované 

priestory, kde by mohla pobočka pošty sídliť. Zástupcovia Slovenskej pošty predložili obci 

podmienky, ktoré treba splniť, aby boli priestory vhodné pre zriadenie pobočky. Úprava 

priestorov by bola hradená z obecného rozpočtu. Obci bola navrhnutá spolupráca formou 

zmluvy Pošta partner. Znovuotvoriť poštu pod správu Slovenskej pošty je nereálne. V rámci 

SR sa pošty rušia, nám Slovenská pošta vyšla v ústrety s tým, že nám ponúkla tento nový 

projekt, Pošta partner. Ide o to, že personál a niektoré položky by boli hradené obcou. Návrh 

zmluvy bol zaslaný poslancom e-mailom. Starostka vyzvala poslancov, aby sa k návrhu 

vyjadrili. Nakoľko Poštu partner môže zriadiť akákoľvek fyzická alebo právnická osoba, je 

možné uvažovať aj o tejto možnosti. Zriadenie Pošty Partner obcou sa zatiaľ odkladá až po 

objasnení všetkých podmienok. 

Dôchodky sa budú do obce naďalej doručovať prostredníctvom doručovateľky. 
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Poslankyňa Kalkan – navrhla uverejniť na webe obce výzvu, či nejaká fyzická alebo právnická 

osoba nechce uzatvoriť zmluvu Pošta partner pre našu obec. Poslanci s návrhom súhlasili. 

 

K bodu 8.) Inštalácia bankomatu ČSOB na budove OcÚ 

 

Starostka informovala poslancov o oslovení bánk obcou z dôvodu požiadaviek inštalácie  

bankomatu v obci. Jediná banka, ktorá ponúkla obci inštaláciu bankomatu je ČSOB. Na 

inštaláciu bankomatu bola vybraná budova obecného úradu. Je potrebné splniť technické 

podmienky pre inštaláciu bankomatu. Návrh umiestnenia bankomatu bol poslancom zaslaný  

e-mailom. Bude potrebné zriadiť samostatné odberné miesto energie spotrebovanej 

bankomatom, ČSOB žiada projektovú dokumentáciu budovy obecného úradu. ČSOB bude obci 

platiť aj energie, aj nájomné. 

 

Poslankyňa Kalkan sa spýtala, či bude súčasťou bankomatu aj vkladomat. 

Starostka – áno, obec o to požiada. 

 

Starostka dala hlasovať za realizáciu inštalácie bankomatu ČSOB na budove obecného úradu. 

 

Hlasovanie (prítomnosť/kvórum = 9/5) 

 

 Meno a priezvisko za proti zdržal sa neprítomný 

1 Ing. Peter Bínovský X    

2 Mgr. Viliam Čimbora X    

3 Mgr. Anna Hamran Podstrelená X    

4 Bc Eva Kalkan X    

5 Pavol Lehota X    

6 Ing. Ivana Muráriková X    

7 Mgr. Miriama Sedláková X    

8 Adam Šmehýl X    

9 Ing. Ján Tižinák X    

 

OZ schvaľuje realizáciu inštalácie bankomatu ČSOB na budove obecného úradu. 

 

 K bodu 9.) Rozpočtové opatrenie č.1,2,3 a 5 

 

Hlavná kontrolórka zosumarizovala rozpočtové opatrenia – niektoré boli prijaté samostatnými 

uzneseniami na 3. zasadnutí OZ. Niektoré drobné rozpočtové opatrenia urobila ekonómka. 

Oboznámila poslancov podrobne s obsahom rozpočtových opatrení a navrhla rokovať 

o rozpočtovom opatrení č.5 

 

Návrh rozpočtového opatrenia č.5  
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Rozpočtové opatrenia - PRÍJMY 

 

Zdroj Názov Pred 

úpravou 

Úprava Po 

úprave 

41 Výnos dane z príjmov poukázaný územnej 

samospráve 

820942 61878 882820 

 Spolu  61878  

 

 

Rozpočtové opatrenia - VÝDAVKY 

 

Program Zdroj Názov Pred úpravou Úprava Po úprave 

1.1 41 Špeciálne služby audítor 1800 360 2160 

1.2 41 Poplatky banke a odvody dane 1100 1100 2200 

11.1 41 Všeobecný materiál pre obec 2000 1000 3000 

13.1 41 Vodné, stočné OcÚ 5850 15000 20850 

13.2 41 Splácanie úrokov banke 4500 10000 14500 

  Spolu  27460  

 

Starostka sa spýtala, či má niekto pripomienky k rozpočtovým opatreniam. Nikto sa neprihlásil 

a preto dala hlasovať za schválenie rozpočtových opatrení č.1,2,3 a 5. 

 

Hlasovanie (prítomnosť/kvórum = 9/5) 

 

 Meno a priezvisko za proti zdržal sa neprítomný 

1 Ing. Peter Bínovský X    

2 Mgr. Viliam Čimbora X    

3 Mgr. Anna Hamran Podstrelená X    

4 Bc Eva Kalkan X    

5 Pavol Lehota X    

6 Ing. Ivana Muráriková X    

7 Mgr. Miriama Sedláková X    

8 Adam Šmehýl X    

9 Ing. Ján Tižinák X    

 

OZ schvaľuje rozpočtové opatrenia č. 1,2,3 a rozpočtové opatrenie 5: 

 

Rozpočtové opatrenia č. 5- PRÍJMY 

 

Zdroj Názov Pred Úprava Po 
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úpravou úprave 

41 Výnos dane z príjmov poukázaný územnej 

samospráve 

820942 61878 882820 

 Spolu  61878  

 

 

Rozpočtové opatrenia - VÝDAVKY 

 

Program Zdroj Názov Pred úpravou Úprava Po úprave 

1.1 41 Špeciálne služby audítor 1800 360 2160 

1.2 41 Poplatky banke a odvody dane 1100 1100 2200 

11.1 41 Všeobecný materiál pre obec 2000 1000 3000 

13.1 41 Vodné, stočné OcÚ 5850 15000 20850 

13.2 41 Splácanie úrokov banke 4500 10000 14500 

  Spolu  27460  

 

K bodu 10.) Rozpočtové opatrenie ZŠ na nákup vybavenia triedy 

 

Riaditeľka školy, pani Brunovská, predniesla návrh na prijatie rozpočtového opatrenia. Do  

1. ročníka ZŠ na školský rok 2023/2024 sa zapísalo 37 žiakov, prijatých bude 32-33 žiakov, 

otvoria sa 2 triedy, Z vlastných financií vybavili zariadenie jednej triedy, stoly a stoličky 

v jedálni. Bude treba vybaviť ešte 1 triedu v sume 3 068 €. Z rozpočtu ZŠ zabezpečia ešte ďalšie 

položky. Prijmú sa 2 nové učiteľky + 1 vychovávateľka. Žiada o finančnú pomoc obce. 

Hlavná kontrolórka zdôraznila, že je potrebné požiadať o zmenu originálnych kompetencií a až 

potom požiadať obec o rozpočtové opatrenie. Navrhla, aby si pani riaditeľka overila, či  sa dá  

žiadať aj o zmenu v prenesených kompetenciách, navrhuje požiadať MŠVVaŠ.  

Starostka upresnila, že je potrebné zabezpečiť aspoň stoly a stoličky, nakoľko objednávka sa 

vybavuje aj dva mesiace, máme s tým skúsenosti z minulosti, aby boli k začiatku školského 

roka k dispozícii. 

Poslanec Bínovský – treba presne stanoviť čo potrebujú kúpiť a za koľko. 

 

Starostka oznámila poslancom, že vybavila sponzorsky interaktívnu tabuľu a notebook pre ZŠ. 

 

Starostka dala hlasovať  za schválenie žiadosti – nákup lavíc, stoličiek a katedry pre 1 triedu 

základnej školy v sume 3 068,- €  

 

Hlasovanie (prítomnosť/kvórum = 9/5) 

 

 Meno a priezvisko za proti zdržal sa neprítomný 

1 Ing. Peter Bínovský X    

2 Mgr. Viliam Čimbora X    

3 Mgr. Anna Hamran Podstrelená X    

4 Bc Eva Kalkan X    
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5 Pavol Lehota X    

6 Ing. Ivana Muráriková X    

7 Mgr. Miriama Sedláková X    

8 Adam Šmehýl X    

9 Ing. Ján Tižinák X    

 

OZ schvaľuje žiadosť na nákup lavíc, stoličiek a katedry pre 1 triedu základnej školy v sume 

3 068,- €  

 

 

K bodu 11.) Plnenie rozpočtu obce za 1.štvrťrok 2023  

 

Prehľad plnenia rozpočtu  obce za 1.štvrťrok 2023 bol zaslaný poslancom a hlavnej kontrolórke 

e-mailom.  

Hlavná kontrolórka vysvetlila poslancom navýšenie niektorých konkrétnych položiek 

v rozpočte a oznámila, že plnenie rozpočtu sa bude kontrolovať na OZ každý štvrťrok. 

 

Poslanec Bínovský oznámil, že v najbližšom čase zvolá zasadnutie Finančnej komisie. 

 

OZ berie na vedomie Plnenie rozpočtu obce za 1.štvrťrok 2023. 

 

K bodu 12.) Žiadosť o prenájom budovy, kde sídlila miestna pobočka Slovenskej pošty  

 

Obci bola 5.4.2023 doručená žiadosť o prenájom budovy, kde sídlila pobočka Slovenskej pošty 

od p. Ziny Pódovej, ktorá chce priestory dlhodobo  využívať na účely strednej cukrárenskej 

výroby špecifikovanej na výrobu cukrárskych výrobkov bez alergénov. Priestory sú vo veľmi 

opotrebovanom stave a žiadateľka ich plánuje zrekonštruovať pre všeobecný nájom a účely 

podnikania v zmysle požiadaviek RÚVZ Trnava. Požiadavka bola predložená komisii pre 

rozvoj obce a ŽP a členovia komisie túto žiadosť schválili. 

Komisia odporúča nájom 100,- € + energie mesačne. 

Poslankyňa Kalkan sa spýtala,  v akej sume urobí pani Pódová rekonštrukciu. 

Právnik – navrhuje, aby p. Pódová predložila PD, aby bolo jasné, čo ide v tých priestoroch 

robiť. 

Starostka – navrhuje riešiť túto záležitosť až na budúcom zasadnutí OZ, dovtedy zistí ďalšie 

podrobnosti zámeru žiadateľky o nájom. 

 

Interpelácie poslancov 

Poslankyňa Muráriková sa spýtala, či je niečo nové vo veci prezentovania údajov 

o množstvovom zbere komunálneho odpadu občanom obce.  

Starostka jej odpovedala, že právnik sa zatiaľ k tejto veci nevyjadril a obec dostala sumárne 

údaje o vyvezenom zmesovom komunálnom odpade za celý rok 2022 podľa domácností. 
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Poslankyňa Kalkan – bolo vytýkané, že sa nevie, kedy zasadala Komisia pre sociálne veci 

a vzdelávania a teraz sa dozvedela, že Komisia pre rozvoj obce a ŽP zasadala a ona o tom 

nevedela. Poukázala na znenie §5 ods. 5 Štatútu obce. 

Starostka odpovedala, že je treba ju informovať a nie celé OZ, informácie z komisie sa 

predkladajú na zasadnutí OZ. 

Poslankyňa Kalkan – na webe obce nenašla ustanovenie,  čo sa týka nájmov, platby za energie.  

Starostka  - v tlačive, ktoré dostanú nájomcovia pri prenájme KD je vysvetlený presný postup 

ako sa bude účtovať spotreba energie. 

Poslankyňa Hamran Podstrelená reagovala na žiadosť Pani Pódovej, voči ktorej nemá výhrady, 

avšak poukázala na to,  či by informácie o voľných priestoroch v obci nemali byť zverejnené a 

zároveň ponúknuté všetkým občanom. 

Pani starostka odpovedala, že žiadosť na prenájom priestorov už bola obci doručená a preto to 

to nie je potrebné.   

Poslankyňa Hamran Podstrelená – malo byť zvolané stretnutie občanov ohľadne odpadov – 

bolo to v letáku, ktorí dostali občania začiatkom roka. 

Poslankyňa Muráriková – vysvetľuje občanom spôsob fakturácie odpadov ak o to požiadajú. 

Niektorí poslanci sa tiež vyjadrili, že občanom vysvetľujú spôsob fakturácie za komunálny 

odpad. 

Poslanec Lehota – navrhuje na námestí urobiť akciu k vysvetľovaniu poplatkov za odpad. 

Starostka – je pripravený článok do Bielokostolčana na túto tému. 

Poslankyňa Hamran Podstrelená otvorila otázku riešenia kanalizácie na Záhradnej ulici na 

základe e-mailu, ktorý dostala od obyvateľov tejto ulice. 

Starostka – tento rok je plánovaná výzva z Plánu obnovy, 100 % hradený projekt, budeme na 

výzvu reagovať. 

 

Poslankyňa Kalkan - Kanalizácia nie je ani na Vysokej ulici – budeme počítať aj s touto 

lokalitou? 

Starostka – akcia je zaevidovaná v zásobníku projektov v rámci TTSK, avšak je potrebné dať 

najprv vypracovať projektovú dokumentáciu. Tá čo existuje spred 30 rokov je nevyhovujúca.  

Poslankyňa Kalkan – všetky podklady ku kanalizácii na Záhradnej ulici máme pripravené, 

nemôže sa začať verejné obstarávanie ešte pred výzvou ? 

Starostka – nie, je potrebné počkať na podmienky stanovené vo výzve. 

Poslankyňa Kalkan – na Vysokej vraj existuje nejaká projektová dokumentácia. 

Starostka – je potrebné urobiť novú PD, tento projekt je zaradený v zásobníku projektov na 

TTSK. 

Poslankyňa  Hamran Podstrelená sa opýtala čo v prípade ak nedostaneme dotáciu. 

Pani starostka odpovedala, že obyvatelia Záhradnej ulice vedeli čo kupujú a niektorí poslanci  

v predchádzajúcom volebnom období nesúhlasili s uvoľnením financií z rozpočtu obce na tento 

účel, obec bude hľadať iné riešenia. 

Poslankyňa Kalkan sa vyjadrila že nevidí dôvod prečo by sme dotáciu nemali dostať. 

Poslankyňa Kalkan sa spýtala, či máme v obci priestor na rodinné opekanie? 

Starostka – bohužiaľ nemáme, ale vytára sa priestor v novej lokalite 

 

Pani Hlubíková, predsedníčka Klubu dôchodcov v Bielom oboznámila prítomných, že  

17.10. 2022 podala osobne žiadosť o navýšenie finančného príspevku pre Klub dôchodcov 

z 500 na 1000 €, ale neuspela, dostala odpoveď, že žiadosť bola prerokovaná na 37. zasadnutí 

25.10.22 a že: 
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- v prípade priaznivej finančnej situácie obce sa môže o navýšení uvažovať. Dňa 3.4.2023 

podala žiadosť o preplatenie pútnického zájazdu Klubu dôchodcov do Bratislavy, do 

pútnického kostola Panny Márie Snežnej. Púť chcú skombinovať s návštevou 

čokoládovne v Kittsee. Cena zájazdu je cca 370 €.  

- nakoľko ide o oficiálnu žiadosť o dotáciu z rozpočtu obce, je potrebné žiadosť podať 

oficiálne cez podateľňu obecného úradu, 

- dotácie z rozpočtu obce je možné  poskytovať v zmysle § 6 zákona č. 346/2018 Z.z. 

o registri mimovládnych neziskových organizácií a o zmene a doplnení niektorých 

zákonov. Na základe tohto ustanovenia zákona obec nezaregistrovanej organizácii 

dotáciu poskytnúť nemôže. 

Starostka jej navrhla, nech sa opätovne zaregistrujú do Jednoty dôchodcov, čo pani Hlubíková 

odmietla. 

Pani Hlubíková sa opýtala prečo ju obec neinformovala o zmene zákona, pani Dirgová 

odpovedala že obec nie je povinná informovať o zmene zákona (neznalosť zákona 

neospravedlňuje), pani Hlubíková odpovedala (neznalosť ani hriechu nečinní). 

Starostka jej ponúkla pomoc pri založení občianskeho združenia, k čomu sa pani Hlubíková 

vyjadrila že návrh musí prerokovať s členmi Klubu dôchodcov pri Obecnom úrade Biely 

Kostol. 

Hlavná kontrolórka pani Hlubíkovej vysvetlila, že bohužiaľ, neregistrované združenia nemajú 

v zmysle zákona nárok na dotáciu. 

 

Starostka sa spýtala, koľko členov Klubu dôchodcov z Bieleho Kostola sa zúčastní na tomto 

zájazde. 

Nakoľko pani Hlubíková nevedela stanovisko obce k žiadosti, nemohla zisťovať záujem zo 

strany členov klubu a preto nevedela povedať presný počet. 

Poslanci a starostka pani Hlubíkovej navrhli, že nečlenovia klubu čo majú záujme ísť na zájazd, 

nech sa zložia na autobus. Napr., členovia nech sa vyzbierajú po 10 eur, nečlenovia po 20 eur 

a tak sa vyzbierajú na autobus a ten zvyšok nech si doplatia z dotácie, ktorú majú schválenú od 

obce (500 eur, z toho 100 eur je už vyčerpaných na stretnutie dôchodcov v apríli). Pani 

Hlubíková s touto verziou nesúhlasila. Žiada o preplatenie celej sumy autobusu na zájazd 

v sume 370 eur. 

 

Poslanci a hlavná kontrolórka vysvetlili pani Hlubíkovej, že ak chce získať dotáciu pre Klub 

dôchodcov, je potrebné, aby bol klub zaregistrovaný buď cez Jednotu dôchodcov Slovenska 

alebo vytvoriť Občianske združenie. Pani Hlubíková povedala, že registráciu prerokuje 

s členmi organizácie. 

 

Informácie starostky 

Projektová dokumentácia na výstavbu telocvične je hotová,  už je začaté územné a stavebné 

konanie. 

Detské ihrisko RODINKA  - obec má vysúťaženú firmu, začala pripravovať plochu, zistilo sa, 

že tade vedie hlavné vedenie plynu, PD robili projektanti z MPSVaR, nedá sa tam umiestniť 

detské ihrisko. Jediná možnosť je zmena umiestnenia detského ihriska, MPSVaR nám 

vypracuje novú PD,  detské ihrisko bude umiestnené medzi parkoviskom a valom, čakáme na 

oficiálne stanovisko SPP. 

 

Projekty podané na Nadáciu COOP Jednota – naša obec neuspela. 

Podali sme projekt do Nadácie SPP, Spoločne pre komunity 2023 s názvom Jesenná cyklojazda 

upätím Malých Karpát, požiadali sme o dotáciu vo výške 1020 €, akcia je plánovaná na 

23.9.2023, výsledky hodnotenia projektov budú zverejnené 24.5.2023. 
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Starostka upozornila  na vyhlásenie výzvy  z MIRRI - Podpora rozvoja telesnej kultúry, športu 

a turistiky pre deti a mládež. Výzva je vhodná pre futbalovú U 11 a U 13. Minimálna výška 

dotácie je 25 tisíc eur. 

Starostka informovala, že sa dokončuje projektová dokumentácia na rozšírenie MŠ o 4 triedy 

a kuchyňu. Projekt Rekonštrukcia MŠ sa dokončí vrátane statických posudkov na možnú 

výstavbu tretieho poschodia.   

Poďakovala všetkým za organizáciu akcie Stavania mája – organizátorom aj účinkujúcim. 

 

Starostka poďakovala všetkým prítomným za účasť a zasadnutie ukončila. 

 

 

 

Zapisovateľ: Ing. Emília Kraicová                 ................................................. 

 

Overovatelia:  

    

Adam Šmehýl       ................................................. 

 

                           

       

Mgr. Miriama Sedláková     ................................................. 

 

      

      

Schválil: doc. Ing. Iveta Paulová, PhD., MBA - starostka obce................................................ 

 

 

V Bielom Kostole 10.5.2023 


